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SOZK.0022.80.2013 

 

Protokół Nr 80/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 22 stycznia 2013 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu udział wzięli Członkowie Zarządu Powiatu, Sekretarz Powiatu - 

Ireneusz Józefowski, Główna księgowa – Halina Kamińska, kierownik Wydziału Edukacji i Rozwoju – 

Monika Perz oraz inspektor w Wydziale Edukacji i Rozwoju – Agnieszka Tomczak, zgodnie z listą 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Starosta otworzył posiedzenie, powitał wszystkich obecnych i odczytał porządek obrad. 

Starosta zapytał, czy do porządku obrad są uwagi? Uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Ad. 1 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości kwot dotacji dla szkół niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych w roku 2013. 

 Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania lub uwagi? Pytań nie było.  

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Zarząd jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 149/ER/2013 w sprawie określenia wysokości kwot 

dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych w roku 2013. 

 

Ad. 2 

Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu finansowego zadań na 2013 rok z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego 

ustawami”. 

 Starosta poprosił Główną księgową o przedstawienie uchwały i informacji o aktualnej sytuacji 

finansowej Powiatu. 

 Po przedstawieniu ww. zagadnień,  Starosta podziękował Głównej księgowej i zapytał, czy do 

uchwały lub informacji o aktualnej sytuacji finansowej Powiatu są pytania lub uwagi? Pytań nie było. 

 Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Zarząd jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 150/FN/2013 w sprawie przyjęcia „Planu 

finansowego zadań na 2013 rok z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego ustawami”. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych Powiatu Nowotomyskiego zlecanych organizacjom pozarządowym w 2013 roku. 
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 Starosta poinformował, że wpłynęły 83 oferty, w tym z terenu gminy Nowy Tomyśl – 24, z 

terenu gminy Zbąszyń – 34, z terenu gminy Opalenica – 8, z terenu gminy Lwówek – 11, z terenu 

gminy Kuślin – 5, z terenu gminy Miedzichowo – 1. Na zadanie nr 1 przeznaczono kwotę 25.000,00 zł, 

na zadanie nr 2 przeznaczono kwotę 40.000,00 zł, na zadanie nr 3 kwota 5.000,00 zł, na zadanie nr 4 

kwota 5.000,00 zł, na zadanie nr 5 kwota 5.000,00 zł. Maksymalne dofinansowanie jednej oferty – 

3.000,00 zł. 

 Po wnikliwej analizie złożonych ofert, Zarząd podjął decyzję o przyznaniu poszczególnym 

oferentom kwoty dofinansowania, które określone w załączniku do uchwały. 

 Po rozdysponowaniu środków finansowych na wsparcie zadań publicznych realizowanych 

przez organizacje pozarządowe Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Zarząd jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 151/ER/2013 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Nowotomyskiego zlecanych organizacjom 

pozarządowym w 2013 roku. 

 

Ad. 4 

Postanowienie Zarządu Powiatu dotyczące uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie wsi Perzyny – działka nr 324/1. 

 Starosta przedstawił wniosek Burmistrza Zbąszynia o uzgodnienie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie wsi Perzyny – 

działka nr 324/1 i w związku z pozytywną opinią Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Zamówień 

Publicznych zaproponował uzgodnić ww. projekt bez uwag. 

 Starosta zapytał, czy są pytania, uwagi lub inne propozycje? Nikt się nie zgłosił. 

 Zarząd upoważnił Przewodniczącego Zarządu do podpisania postanowienia dotyczącego 

uzgodnienia bez uwag projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w obrębie wsi Perzyny – działka nr 324/1. 

 

Ad. 5 

Postanowienie Zarządu Powiatu dotyczące uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Zbąszynia oraz części wsi Perzyny i Nowy Dwór w 

obszarze działek o nr ewid. 1946/1, 1946/2, 1946/3, 358/2 w Zbąszyniu. 

 Starosta przedstawił wniosek Burmistrza Zbąszynia o uzgodnienie projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania miasta Zbąszynia oraz części wsi Perzyny i Nowy Dwór w 

obszarze działek o nr ewid. 1946/1, 1946/2, 1946/3, 358/2 w Zbąszyniu i w związku z pozytywną 

opinią Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Zamówień Publicznych zaproponował uzgodnić ww. 

projekt bez uwag. 

 Starosta zapytał, czy są pytania, uwagi lub inne propozycje? Nikt się nie zgłosił. 
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 Zarząd upoważnił Przewodniczącego Zarządu do podpisania postanowienia dotyczącego 

uzgodnienia bez uwag projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Zbąszynia oraz części wsi Perzyny i Nowy Dwór w obszarze działek o nr ewid. 1946/1, 

1946/2, 1946/3, 358/2 w Zbąszyniu. 

Ad. 6 

Sprawy bieżące. 

 Starosta zapytał, czy w sprawach bieżących ktoś chce zabrać głos? 

 O głos poprosił Członek Zarządu Edwin Pigla, który poruszył sprawę zmiany organizacji ruchu 

na drodze Lwówek - Pakosław na wysokości m. Posadowo. Sprawa ta była poruszana na posiedzeniu 

Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, które odbywało się w ubiegłym roku w Kuślinie. 

 Wicestarosta – Przy wyjeździe ze żwirowni na drogę publiczną postawiliśmy znak „zakaz 

skrętu w prawo”, ale bardzo szybko ten znak zniknął. Ustawienie tego znaku miało na celu 

skierowanie ruchu samochodów wożących żwir w kierunku drogi krajowej, aby drogi gminne i 

powiatowe nie były rozjeżdżane. Rozważaliśmy dwie możliwości: skierowania ruchu przez Lwówek 

lub przez Posadowo, ale na drodze przez Posadowo są dwa niebezpieczne, wąskie zakręty, na których 

byłby problem przy mijaniu się dwóch pojazdów. 

 Starosta – Musimy wystąpić do właściciela żwirowni, aby przedstawił nam plany jakie wiąże z 

dalszym funkcjonowaniem żwirowni, bo jeżeli planuje swoją działalność zakończyć w najbliższej 

przyszłości, nie ma sensu roztrząsać tej sprawy. 

 Członek Zarządu Edwin Pigla zaproponował spotkanie Wicestarosty z Burmistrzem MiG 

Lwówek i Wójtem Kuślina, aby wspólnie znaleźli rozwiązanie, przy czym najbardziej optymalnym 

byłoby skierowanie ruchu przez Posadowo, po wcześniejszym dostosowaniu tej drogi do ruchu 

ciężarowego. Ze względu na fakt, że to Gmina czerpie pożytki z funkcjonowania na jej terenie 

żwirowni, powinna partycypować w kosztach przystosowania tej drogi. 

 Starosta poprosił kierownika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o 

informację na temat funkcjonowania żwirowni, w szczególności informacji, na jaki okres czasu została 

wydana koncesja. 

 Kierownik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – Zofia Pacholak-

Laskowska poinformowała, że koncesję na funkcjonowanie żwirowni wydał Marszałek Województwa 

po konsultacji z Gminą. 

 Starosta – Przy rozpatrywaniu wniosku o koncesję musi być opracowany plan organizacji 

ruchu. Może sama firma, jeżeli ma plany długookresowe, byłaby zainteresowana modernizacją drogi 

dojazdowej.  

 Podsumowując Starosta poprosił kierownika Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska o sporządzenie wykazu wszystkich kopalni, żwirowni na terenie naszego Powiatu, ze 

wskazaniem terminu, do którego posiadają koncesje. 

 

 Członek Zarządu Edwin Pigla złożył również wniosek o zaangażowanie się Powiatu w 

promocję podczas targów „Grüne Woche” w Berlinie. Współpracujemy z powiatem z tego terenu i 

jest on zainteresowany udzieleniem nam pomocy w kwestii logistycznej. 

 Wicestarosta – Przewija się tam ok. 100.000 osób dziennie. Jest bardzo duże zainteresowanie 

zarówno ze strony zwiedzających jak i wystawiających. 
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 Starosta – Wydział Edukacji i Rozwoju rozezna temat od strony logistycznej oraz jakie 

zainteresowanie będzie ze strony producentów. Musimy najpierw wiedzieć, czy jesteśmy w stanie to 

zorganizować. 

 Członek Zarządu Edwin Pigla – Mogę zrobić rozeznanie wśród rolników, czy są 

zainteresowani tego typu promocją. 

 Wicestarosta zawnioskował, aby zmniejszyć opłaty za stawianie reklam w pasie drogowym 

przy drogach powiatowych o 50% ponieważ obecne stawki są za wysokie. 

 Starosta zapytał, czy w sprawach bieżących są jeszcze jakieś sprawy do poruszenia? Nikt się 

nie zgłosił.  

 Po wyczerpaniu porządku obrad Starosta zakończył posiedzenie Zarządu. 

 

 

 
 
 
 
Protokolant: Ewa Bąbelek 


